
Hardangerviddarådet  
 
 
Referat fra møte 12. og 13. mai 2015 
 
 
Møtested: Dr. Holms Hotell, Geilo 
Møtetid: 12. og 13. mai 2015 
Til stede:  
 

Tony Kjøl, Hol kommune (kun 13. mai) 
Eli Hovd Prestegården, Nore og Uvdal kommune (kun 13. mai) 
Dag Lislien, Rollag kommune 
Steinar Bergsland, Tinn kommune 
Arne Vinje, Vinje kommune 
Eivind Tokheim, Odda kommune 
Steinar Langesæter, Ullensvang herad 
Anved Johan Tveit, Eidfjord kommune (kun 13. mai) 
Hans Petter Thorbjørnsen, Ulvik herad (kun 13. mai) 
Anders Horgen, Fylkesmannen i Buskerud  
Hans Bakke, Fylkesmannen i Telemark 
Kjell Kvingedal, Fylkesmannen i Hordaland 
Anne Sandum, Buskerud fylkeskommune 
Lars Bjaadal, Telemark fylkeskommune 
Karin S. Mathisen, Telemark fylkeskommune 
Magnar Lussand, Hordaland fylkeskommune 

Forfall fra Rådet: Terje Vegard Kopperud, Buskerud fylkeskommune 
Olav H. Opedal, Villreinnemnda 
Rasmus Laupsa Rasmussen, Hordaland fylkeskommune 

Til stede fra 
administrativt 
kontaktutvalget 
(som også hadde 
administrativt 
møte før 
Rådsmøtet): 

Kjell Mykkeltvedt, Hol kommune 
Grete Blørstad, Nore og Uvdal kommune 
Ellen Skarsten, Rollag kommune 
Oddmund Olesrud, Tinn kommune 
Bjørn Bjørnsen, Tinn kommune 
Dorte Huitfeldt, Vinje kommune 
Lasse Mathisen, Vinje kommune 
Kent Håkull, Ullensvang herad 
Gunnar Elnan, Eidfjord kommune 
Lars Præstin, Ulvik herad 
Even Knutsen Fylkesmannen i Buskerud 
Øistein Aasland, Fylkesmannen i Hordaland 
Torbjørn Landmark, Telemark fylkeskommune 
Tore Gilhuus, Buskerud fylkeskommune 

Andre: Judith Kortgård, Kommunal- og moderniseringsdep.  
Olav Strand, NINA 
Tor Arnesen, Østlandsforskning 
Kjell Bitustøyl, foredragsholder  
Johan Vaa, Hardangervidda grunneigarlag 

Møteleder: Lars Bjaadal 
Referent: Ellen Korvald, Buskerud fylkeskommune 
 
 
Følgende faglige foredrag og innledninger ble holdt: 

 Tamreindrift på Hardangervidda v/Kjell Bitustøyl  
 Utmarksnæringer - begrep og bruk i LNFR-områder på Hardangervidda v/Tor Arnesen, 

Østlandsforskning 
 Forenkling av utmarksforvaltningen – hvordan følger nå KMD opp dette utredningsarbeidet? 

v/Judith Kortgård, Kommunal- og moderniseringsdepartementet 
 "Villreinnytt" fra forskningen. Bl.a. om NINA Rapport Veger og villrein v/Olav Strand, NINA  

Lenker til noen av foredragene ligger på nettsiden www.fylkesdelplan-hardangervidda.no 

http://www.fylkesdelplan-hardangervidda.no/


Saker 

1. Handlingsprogram 

Til møtet forelå et forslag til revidert handlingsprogram med statusrapport: Statusrapport 2015. 
Handlingsprogram 2015-2018, til behandling i Hardangerviddarådet 13. mai 2015 

Hovedtema under dette punktet var drøfting av behovet for rullering av den regionale planen. Eli Hovd 
Prestegården, Anved Johan Tveit og Hans Bakke holdt korte forberedte innlegg om deres vurdering 
av behov for rullering. Det var argumenter for og imot, men møtet konkluderte med at det i løpet av 
neste fylkestingsperiode er ønskelig å foreta en enkel revisjon av den regionale planen. 

Det er ikke foreslått nye prosjekter. Allerede planlagte prosjekter bør fullføres først. Administrasjonen 
vil imidlertid undersøke mulighetene til å søke prosjektmidler til å styrke prosjektet "Kartlegging av 
fritidsbruk og opplevelser" fra programmet Næringsutvikling og verdiskaping i fjellområdene, der fjellet 
som fritidsarena er prioritert. Dette er KMD-midler som forvaltes for departementet av Oppland 
fylkeskommune.  
  

Konklusjon: 

Hardangerviddarådet sluttet seg til hovedtrekkene i utsendt forslag. Utsendt versjon revideres og 
suppleres med økonomistatus og sendes ut for gjennomsyn før sluttstrek settes.  

2. Hardangerviddarådets time 

Det var ingen saker til dette punktet.  


